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Protokół Nr 33/2022 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 8 lipca 2022r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska 

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk i Skarbnik 

Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie Gminy na rok 2022; 

b. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038; 

c. udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących 

własności gminy. 

2. Sprawy różne. 

 
Ad.1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

            w budżecie Gminy na rok 2022 i poinformowała, że do projektu uchwały jest 

autopoprawka, którą radni otrzymali.  Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmniejsza się plan 

dochodów budżetowych łącznie o kwotę 3 979 845 zł oraz zmniejsza się plan wydatków 

budżetowych o kwotę 3 979 845 zł. Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu 

określone załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone 

załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie 

wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia  planowane 

do poniesienia w 2022 roku, w załączniku Nr 4 Zadania inwestycyjne roczne w 2022r. 

 i w załączniku Nr 5 Dotacje celowe w 2022 roku. Omówił również zmiany wprowadzane 

autopoprawką. 

Burmistrz poinformował, że w po niedzieli planowane jest podpisanie umowy z 

wykonawcą na modernizację, wymianę i dobudowę oświetlenia ulicznego na terenie gminy 

Pierzchnica. Wykonawca deklarował, że może do końca roku zrobi ale zgodnie z warunkami 

umowy termin jest dłuższy i dlatego trzeba to przesunąć żeby formalnie płatność była w 

przyszłym roku. Środki na to zadanie są zabezpieczone. Powiedział, że jest to duże zamówienie, 

którego wartość wynosi ponad 4 mln. zł i  procedura  tzw. przetargu unijnego jest dużo dłuższa 

i dlatego to dłużej trwało. 

Na zgłoszenia radnych, że dużo lamp nie świeci, a do wymiany oświetlenia jeszcze trochę czasu 

upłynie Burmistrz poinformował, że będą się musieli zastanowić czy nie dokonać wymiany 

spalonych żarówek jeszcze przed wymianą.  
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 Skarbnik zwrócił uwagę, że po podpisaniu umowy z wykonawcą na modernizację 

oświetlenia czy wykonawca pozwoli na wejście i wymianę żarówek, bo jest to jego plac 

budowy.  

 Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2022 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2022. 

 
Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

             w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica 

na lata 2022-2038 i poinformowała, że do projektu uchwały jest autopoprawka, którą radni 

otrzymali. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy na rok 2022, który omawiał przed chwilą oraz zmianami w budżecie 

wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza od ostatniej zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej. Omówił wprowadzane zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa 

na lata 2022-2038 i w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2022-

2025, które szczegółowo przedstawia objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym załącznik Nr 

3 do projektu uchwały. Powiedział, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 

wprowadzane autopoprawką wynikają ze zmian w budżecie gminy wprowadzanych 

autopoprawką. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2022-2038. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie      

            udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności gminy. Przeczytała 

projekt uchwały z uzasadnieniem i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że Proboszcz Parafii Pierzchnica zwrócił się z wnioskiem o 

przyznanie dofinansowania na prace, które są wykonywane przy ogrodzeniu kościoła. 
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Powiedział, że jest to obiekt zabytkowy najcenniejszy na terenie gminy Pierzchnica. Proboszcz 

stara się również o dotację z ministerstwa na remont całego zabytkowego ogrodzenia. Według 

kosztorysu  remont całości ogrodzenia wynosi kościoła i cmentarza wynosi ponad 400 tys. zł. 

Mówił, że zakres prac przy remoncie muru musi być uzgodniony z konserwatorem i ma 

wytyczne jak to trzeba wykonać i pozwolenie od konserwatora, nie ma w tej sprawie 

dowolności. 

Członkowie komisji po dyskusji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących  własności gminy w związku z 

tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii 

o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności gminy. 

 

Ad.2. Sprawy różne. 

 Członkowie komisji nie występowali z zapytaniami odnośnie bieżącej działalności 

gminy. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                   Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                      Jadwiga Łopatowska 

 


